

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Iacobo Falconio, Bononiam. Epist. XII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

PAULI MAMUTII
JACOBO FALCONIO,
BONONIAM.

EPIST. XII.

Gratulatur Falconio, quod consilium eundem in Hispaniam mutarit, & Bononiæ confederit: eumque, ut Sigoniam colat, hortatur.

O me credulum, qui te iturum in Hispaniam putaverim: quod cum tu affirmare non desineres, Maximus tamen noster perpetuò negabat; mirum ille adolescens quiddam occultius, quod ego hebetior non viderem, assequeretur ingenio. Nec me tamen hoc tecum queri putes: quin potius errore meo delector, & me delusum esse, gaudeo. Nam, si tam longè discessisses; primum veritus essem, ne serius ad nos, deinde etiam, ne cum illo Hispaniensi fastu, oblitus humanitatis tuæ, recidires. Nunc, mutatio consilii, cum Bononiæ confederis; non dubito, quin te civitas omnium humanissima, qualem dimisimus, talem nobis, ac melioribus etiam, si fieri possit, & literis, & moribus excultum, remittat. De Sigonii consuetudine, valde tibi gratulor. Cole istum virum, Falconi, quem habemus in Italia, non solum doctrinâ, verum etiam probitate penè singularem. Vale, & Jacobo Boncompagno salutem à me plurimam. Romæ, VI. Id. Nov. M.D.LXVII.

JOH. BAPTISTÆ ARCUCIO,
NEAPOLIM.

EPIST. XIII.

Primò gratias illi agit, quod bene de suis laboribus sentiat.